
ZAPISNIK VOLILNE SKUPŠČINE TENIŠKE ZVEZE SLOVENIJE 

dne 10. 12. 2012 dopolnjen dne 21.02.2013 

 

  

Pričetek ob 17.00 uri  

  

Prisotni delegati klubov: glej prilogo 1 

  

Dnevni red: 

1)     Otvoritveni pozdrav 

2)     Izvolitev delovnih teles skupščine 

3)     Poročilo verifikacijske komisije 

4)     Poročila: 

 Predsednika Teniške zveze Slovenije 

 Vodje pisarne Teniške zveze Slovenije 

 Finančno poročilo 

 Predsednika Nadzornega odbora Teniške zveze Slovenije 

 Predsednika Strokovnega sveta Teniške zveze Slovenije 

 Predsednika Trenerske organizacije Teniške zveze Slovenije 

 Predsednice Tekmovalno-registracijske komisije Teniške zveze Slovenije 

 Predsednika Veteranske organizacije teniške zveze Slovenije 

 Predsednika Sodniške organizacije Teniške zveze Slovenije 

 Disciplinskega sodnika Teniške zveze Slovenije 

5)     Poročilo o nastopu slovenskih tenisačev na Olimpijskih igrah v Londonu 

6)     Izvolitev nadomestnega člana UO TZS 

7)     Sprememba statuta – novi naslov TZS 

8)     Posthumno priznanje Frediju Reicherju 

9)   Razno 

  

Ad. 1 

Ob predvidenem začetku skupščine ob 17.00 uri ni bila prisotna več kot polovica delegatov, zato se 

je skupščina ob prisotnosti več kot16 delegatov začela skladno s 17. členom Statuta TZS ob 17.30 

uri. Skupščino je otvoril predsednik TZS Marko Umberger, ki je imel tudi pozdravni govor. Andrej 

Jeras pove nekaj besed o pokojnem Borisu Breskvarju, katerega z minuto molka počasti skupščina. 

  

Ad. 2 

V delovna telesa za vodenje skupščine so bili izvoljeni: 

  

Delovno predsedstvo: 

predsednik:              Marko Pauletič 

  

Verifikacijska komisija: 

član                           Marjan Ogrinc 

član                           Bojan Matevžič 

  

Zapisnikar: 

Žiga Ham Kacin 

  

Overovatelja zapisnika: 

Grega Sok 

Luka Zalaznik 

  



Ad. 3 

Poročilo verifikacijske komisije: 

  

Od 84 klubov in dveh igralcev, ki imajo pravico glasovati, je bilo prisotnih 16 delegatov. 

 

  

Ad. 4 

Predsednik TZS poda svoje poročilo. 

Vodja pisarne TZS poda svoje poročilo. 

Finančno poročilo. 

Predsednik Nadzornega odbora TZS poda svoje poročilo 

Predsednik Strokovnega sveta TZS poda svoje poročilo. 

Predsednik Trenerske organizacije TZS poda svoje poročilo. 

Predsednica Tekmovalno-registracijske komisije TZS poda svoje poročilo. 

Predsednik Veteranske organizacije TZS poda svoje poročilo. 

Predsednik Sodniške organizacije TZS poda svoje poročilo. 

Disciplinski sodnik TZS poda svoje poročilo. 

 

Predsedujoči odpre razpravo. K besedi se priglasi Anton Grosman, ter postavi vprašanje, zakaj je 

prisotnih le 16 delegatov? Kdaj se je nazadnje sestal UO TZS in zakaj se ne objavljajo zapisniki sej 

redno? Zakaj se zapisniki SS TZS na spletni strani objavljeni tako pozno? Zakaj še vedno ni 

pripravljen poslovnik o vodenju skupščine, kljub temu da je bil predlog podan in sprejet že na 

prejšnji seji? Predlaga, da skupščina organom znotraj TZS naloži, da v roku 6-ih mesecev pripravi 

in sprejme vse potrebne pravilnike in poslovnike!  

Izpostavi vprašanje finančnih poročil, ter predlaga, da se pojasnijo obveznosti in terjatve bilanc! 

 

Predsednik poda odgovor, v katerem izpostavi upravičenost kritike. Za objavo zapisnikov je 

zadolžena pisarna oziroma direktor TZS. Zdaj so vsi zapisniki sej UO v letu 2012 objavljeni na 

spletni strani. UO TZS bo organom naložil, da pripravi vse manjkajoče pravilnike in poslovnike. 

Predsednik SS pove,da ne prevzema odgovornosti glede objav zapisnikov. Da so zapisniki redno 

sestavljeni in posredovani tako članom SS kot pisarni TZS. Predsednik SS nima vplivov na objavo 

poročil s strani TZS. Anton Grosman poda repliko predsedniku SS, v kateri navede,da ve da so 

zapisniki sestavljeni in posredovani pravočasno.  

Predsednik Trenerske organizacije TZS g. Aleš Filipčič ni podal poročila trenerske organizacije, ker 

za leto 2012 ni imel na razpolago vseh podatkov. 

Vodja pisarne se zaveže da bodo v bodoče vsi prejeti zapisniki v roku 7-14 dni objavljeni na spletni 

strani, ter pozove Antona Grosmana naj ostane aktiven član TZS, saj so njegove izkušnje za TZS 

dragocene.  

Vodja pisarne poda odgovor v zvezi z dolgovi iz preteklih let,s katerim pa se Anton Grosman ne 

strinja, ter prosi za pojasnitev postavk kratkoročnih terjatev. Anton Grosman predstavi določila SRS 

št.33. g.Grosman želi, da se mu pojasni postavka 90.776€ v letu 2011 pod kratkoročne aktivne 

časovne razmejitve. Vodja pisarne pojasni,da bo iz bilance za leto 2012 razvidno kako je TZS 

določene sporne terjatve poknjižila, oziroma odpisala ali kompenzirala. Vodja pisarne še pojasni, da 

so ti stroški povračil strokovnih delavcev in so davčno priznani stroški v tistem letu, ko se zanje 

prejmejo prihodki, zato so knjiženi na aktivnih časovnih razmejitvah. 

Prav tako g. Grosman prosi za vsebino izkazanih terjatev v bilanci stanja v višini 285.508 eur. 

Vodja pisarne g. Krušič Gregor pojasni, da je od tega 176.128 eur terjatev do poslovnih subjektov, 

preostanek v višini 109.380 eur pa se nanaša na teniške klube. G.Grosman je izpostavil in želel 

odgovor kateri organ je sprejel zaključni račun TZS za leto 2011. Statut  TZS v 19. in 21. členu 

govori kateri organ, sprejema zaključni račun ali skupščina ali pa UO TZS. Predsednik TZS pove, 

da se je zaključni račun obravnaval na 5. seji UO TZS dne 2.4.2012, kjer so člani poleg obravnave 

rezultatov poslovanja za leto 2011, obravnavali tudi zaključni račun za leto 2011.  



Marjan Golob izpostavi ali so bile za izvedbo podlage za tekmovanja FED in DC Cup pridobljene 

vsaj tri ponudbe? Predsednik odgovori, da o konkretnih konkurenčnih ponudbah ne ve, ker je to bilo 

delo direktorja, so pa bile prav gotovo bile pridobljene v času izbire najugodnejšega ponudnika. 

Marjan Golob postavi vprašanje zakaj bivšega direktorja TZS g. Zorana Kofola ni na skupščini, ter 

kako se je prenehalo sodelovanje. Predsednik TZS odgovori, da Zorana Kofola ni na skupščini, ker 

ni več zaposlen na TZS, da je bil njegov mandat sporazumno predčasno prekinjen. Vsi klubi so bili 

o slednjem obveščeni dne 21.9.2012.  

Matjaž Plejič pove, da je bistvo TZS sofinanciranje mladinskega pogona in naj se temu posveti 

večja pozornost. 

Marjan Golob izpostavi, da so nagrade igralcem DC in FED Cup pretirane. Vodja pisarne pove, da 

je višina nagrad odvisna in na nek način pogojena od nagrad, ki jih na ligaških tekmovanjih v tujini 

prejmejo igralci. 

Ga.Smodiš Marjeta izpostavi, da je TZS za mladinski pogon namenja dovolj denarja in da podeljuje 

WC, ki omogočajo, da se športnik razvija od mladinskega pa do članskega tenisa, kar velja za vse 

naše najboljše. 

Branko Pucelj izpostavi, da so bile vsa vprašanja in kritike dobronamerne in smernice za naprej. 

Postavi vprašanje kako je možno, da bilanca izkazuje pozitivno stanje ob koncu leta, ko pa je veliko 

upnikov ostalo neplačanih? Zanima ga še ali TZS razmišlja o nacionalnem teniškem centru in pa 

neplačanih sodnikov na Challengerju. Predsednik poda odgovor glede nacionalnih teniških centrov, 

da so trenutno prevelik zalogaj, da pa so v preteklosti že poskušali na treh lokacijah, vendar zaradi 

finančne situacije je bila zadeva neizvedljiva. Vodja pisarne pove, da je večina sodnikov že bila 

plačana, da ostajajo le še trije sodniki, ki pa bodo zaprti takoj, ko dobi  TZS izstavljen račun. 

Anja Regent argumentira dvig cen v biltenu na način, da cene niso bile dvignjene že vrsto let in ker 

je TZS v ta namen investirala velika sredstva za izdelavo računalniških programov.  

Marjan Golob želi procentualno vedeti komu zveza dolguje znotraj zveze? Vodja pisarne odgovori 

da je večina dolga ena četrtina vseh dolgov, ki izhaja iz OD kapetanov.  

Ali je izdelano kompletno poročilo za FED in DAVIS Cup stroškovnik? Predsednik TZS poda 

odgovor, da za so za vsa tekmovanja narejeni stroškovniki. 

Zakaj so med stroške pisarne knjižene pod stroške dela in ne materiala? Predsednik odgovori, da je 

vsa leta bilo knjiženo tako, da pa bo v prihodnje to izdelano kot se predlaga. 

 

Ad. 6. 

Podano je bilo poročilo o nastopu slovenskih tenisačev na Olimpijskih igrah v Londonu. Razprave 

na poročilo ni. 

 

Ad. 7 

Podan je bil plan tekmovanj za leto 2013 z vsemi načrtovanimi vsebinami in zastavljenimi cilji. 

Plan je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 8 

Podan je bil predlog s strani predsednika TZS Marka Umbergerja po izvolitvi nadomestnega člana 

UO. Predlaga g.Uroša Pivka, ki bi zamenjal preobremenjenega g.Peter Groznika. Predlog je 

soglasno sprejet.  

  

Ad. 9 

Predsednik TZS Marko Umberger poda predlog spremembe statuta. Razlog je menjava lokacije 

prostorov TZS. Teniška zveza Slovenija je pravna oseba zasebnega prava s sedežem v Ljubljani. 

Naslov družbe je Celovška 25. Sprememba naslova TZS ni sprememba statuta.  

Predsednika TZS se pooblasti da popravi statut v skladu z novim stiliziranim znakom TZS. Predlog 

je soglasno sprejet.  

  



Ad. 10 

Predsednik TZS Marko Umberger predlaga skupščini, da potrdijo posthumno priznanje 

dolgoletnemu teniškemu delavcu Frediju Reicherju.  

Anton Grosman izpostavi vprašanje kakšne vrste priznanje se podeli pokojnemu in da se zapiše, da 

je bil častni član TZS. 

Predlog je soglasno sprejet. O vrsti priznanja pokojnemu se odloči naknadno. 

 

Ad. 11 

Anton Gosman predlaga, da TZS do nove skupščine pripravi novi STATUT. Predlog je soglasno 

sprejet. 

 

 

 

 

 

  

  

Skupščina je bila zaključena ob 20.36 

  

Zapisnikar: 

Žiga Ham Kacin 

 

 

 

Overovatelja zapisnika: 

Grega Sok 

Luka Zalaznik 

 

 

 

Delovni predsednik: 
Marko Pauletič  


